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Konstituering Hopp-/Kombinertkomiteen 2025 
 

HKK har fått to nye medlemmer. 
Søre Ål IL: Stian Karlsen går ut, erstattes av Steinar Semmingsen 
Jordalen: Svein Jetlund går ut, erstattes av Pål Thore Aasmundstad 
 
HKK konstitueres som følger: 

• Leder    May Kristin Lønseth, Lensbygda Sportsklubb   
• Nestleder  Anders Hole Fyksen, Gausdal Skiklubb/Team Olympiaparken Ung 
• Medlem   Steinar Semmingsen, Søre Ål IL 
• Medlem  Pål Thore Aasmundstad, Ruste IL 
• Medlem   Kai Tangen Lunheim, Øyer-Tretten IF 
• Medlem/ 

dommeransvarlig Kolbjørn Asphaug 

 
 
Rekrutteringsutvalg 
Skikretsen ønsker å etablere et rekrutteringsutvalg med en representant fra hver 
grenkomite. Rekrutteringsutvalget vil være skiklubbutviklerens kontaktpersoner og 
diskusjonspartner for hennes aktivitet i kretsen, da hun ikke kan eller skal bruke tid på å delta 
på alle grenkomitemøter. 

Steinar vil representere HKK sesongen 2024-25. 
 
 



Runden rundt, status sesongstart 
 
Gausdal 
Alle bakkene er åpne, ok aktivitet 
Hoppskole på mandager, litt tynn deltakelse, må gjøre en jobb for å hanke inn flere. 
God aktivitet tirsdager og torsdager, kommer en del utøvere fra andre klubber, inkl. Hedmark. 
 
Søre Ål 
Har kommet i godt i gang, det kommer også noen barn fra Roterud. 
Trenden er at det er færre i de minste bakkene, men økende i de større bakkene, spesielt K25. 
 

Den harde kjerne stiller opp, men generelt noe laber dugnadsvilje. 
 

Arrangerte Skisprell 12. januar, med nesten 50 barn i bakkken, mange har aldri hoppet før. 
 

Søre Ål-lekene 18. januar, med ca. 40 deltakere i både hopp og kombinert, arrangementet får 
mye ros av TD Kolbjørn.En god god gjeng fra Søre Ål deltok også på rennet i Amblisberget. 
 

Allidretten legger 3 ganger til Engesvea, god rekrutteringsarena for hopp. 
 
 
Jordalen 
Sesongstart med kick off/ skisprell 12. januar, med 20-25 barn -som er bra, gitt at det var 
kaldt og konkurranse fra andre arrangement for langrenn og alpint i regionen samme dag. 
Svært positivt å få besøk av skiklubbutvikler Oda, anbefales! 
 

Karusellrenn på mandager, skitrening torsdager – litt varierende deltakelse, noen nye kommer 
til, noen faller fra. SFO-tiltak på Gålå, med 50-60 unger dette er også godt i gang nå som 
snøen har kommet. 
 
Toten 
Liten aktivitet. Klubbene venter på innkalling til møte i Karidalen, mht. de nye 
rekrutteringsbakkene der. ØTS er i gang med å kjøpe inn utlånsutstyr til anlegget. 
 
Øyer 
Fortsatt ingen aktivitet 
 
Dommere  v/ Kolbjørn 
 

• Artig med Theas 3. plass i Sapporo 
• Kolbjørn var TD i Engesvea, meget bra arrangement, spesielt imponert over 

crossdelen. To nye dommerkandidater gjorde en god jobb. 
 

• Kombinert sentralt;  
Junior-NM; Liten/ingen informasjon i forkant, kom først når det ble etterspurt rett før 
rennet. Da blir det krevende å planlegge TD- og dommeroppsett. 
 

Kombilekene: NSF Kombinert har operert med feil dato i et halvt år, de har fått 
beskjed, men ingen reaksjon. Nå mangler det to dommere, da det har vært 
kommunisert feil dato. Kolbjørn følger opp med et brev til den nasjonale 
kombinertkomiteen. 
 



 
KM 2025 
Kremmerlirennet lørdag 15. februar 
Representant for HKK; Anders, deler ut KM-medaljer 
 
 
 
ØKONOMI 
 

Årsregnskap 2024 
Hopp/Kombinert går med et overskudd på snaue 60.000. Dette legges til EK, som pr. 31.12.24 
er kr. 260.760.  
 
Team Olympiaparken Ung gikk med et lite overskudd på kr. 4.000 i 2024, disse overføres til 
2025. 

 
Budsjett 2025 
Det legges opp til et 0-budsjett. Det forutsetter at HKK blir flinkere til å bruke penger på 
bredde/rekruttering. 
 

Kommentarer; 
• Budsjettert tilskudd til NTG/Team Olympiaparken 2025-26 (kr. 40.000) bør evalueres 

og revurderes inn mot ny sesong. Det bør ikke være automatikk at de får støtte. 
 

• Forslag om å subsidiere overnatting utøvere HL og SGV, støttes av HKK 
• Klubbene oppfordres til å søke om støtte til aktivitet, utstyr o.l 

 
 
 

Team Olympiaparken Ung 
6-8 aktive utøvere 
Nå hoppes det primært i Kremmerlibakken. 
 
Anders er bindeledd mellom teamet og HKK. 
Det fungerer bra med Andreas Granerud Buskum som trener, han var også med på RC 
Vikersund. Nora Midtsundstad er med som hjelpetrener, som en del av en arbeidsavtale med 
NAV. 
 
Planlagt aktivitet; 

• RC-renn 
• HL 2025 Oslo, 5 deltakere 
• Solan Gundersen Vinterleker 

 
 

 
 
 



K60 på Lillehammer, status 
 
Gjennomførte møter 

• 3. oktober: Med May K, NTG v/ Halvor Persson og Olympiaparken v/ Torbjørn BP 
 

• 6. november, der flere var innkalt, bl.a. anleggsrådgiver i NSF, Marit Gjerland, Kristian 
Brenden og flere representanter for hoppmiljøene i Søre Ål, NTG og NSF. Målet med 
dette møtet var en endelig avklaring om man skal gå for en K60 på Lillehammer eller 
ikke.  

 

Pr. nå venter vi på avklaring med kommunen, ansvarlig Torbjørn BP. Det innkalles til nytt møte 
når det er på plass. 
 
 
Skikretstinget 2025 og grenvise vårmøter 
Lørdag 10. mai på Gausdal Arena, 
parallelt med samlingen Xtrem Spræk og utdeling av plaketter og fat 
 
Før lunsj: Ting og utdeling plaketter 
Etter lunsj: Vårmøte Hopp/Kombinert 
 
 
Årshjul 
Tas opp på neste møte, inn mot ny sesong. Bør det lages i samarbeid med Hedmark SK? 
May K kontakter dem mtp. et felles møte i planlegging av ny sesong? 
 
Innspill til årshjul/sesongen 2025-26; 

• Hvis snøforholdene tillater det, ønsker Søre Ål å arrangere renn allerede i desember. 
• Vellykket opplegg ifbm. med WC Lillehammer (skisprell m.m.), bør videreføres, fin måte 

å vise fram sporten. 
 
 

 

Handlingsplaner 
 
Tiltak sesongen 2024-25 
Status ble gjennomgått. 
 

Søre ÅL er i gang med prosess med plastlegging av bakker, har fått tak i plasten fra Raufoss. 
 
Innspill til ny Handlingsplan 2025-27  
Skikretsstyret ønsker innspill til konkrete tiltak til ny handlingsplan for perioden 2025-27, 
som skal vedtas på Skikretstinget i mai. Sak ligger ute på skikretsens hjemmeside, KLIKK HER, 
det er også sendt mail til alle klubber. Vi oppfordrer alle medlemmer i HKK til å følge opp egen 
klubb og gjerne sende inn innspill, frist 1. mars. 
 
 

https://www.skiforbundet.no/oppland/nyhetsarkiv/2025/1/innspill-til-handlingsplan-2025-27/


 
 
 
EVENTUELT 
 
Steinar; 
Viktig å gjøre det enkelt å arrangere renn mht. dømming. Er det mulig å ha et enklere system 
for poenggivning til de som hopper i de minste bakkene, spesielt på klubbrenn? Det finnes et 
system som er brukt bl.a. på Tolga. I følge Kolbjørn har det både fordeler og ulemper, men han 
ser behovet. 
 
 
 
 
Lillehammer, 21.01.25 
Referent Ellie 


